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Zdravotní situace 

Nehojně navštívenou schůzi zahájil příspěvek přítele Červinky. Přítel Červinka ohlásil, že výsledky vyšetření na 

mor včelího plodu jsou u všech z nás, kdo si o něj zažádali, negativní. Informace šla i emailem. Dále představil 

nový sublimátor, který je majetkem ZO. Objednaný je v Maďarsku. 1. máje bude jeho předváděčka na Čabárně. 

Rovnou ještě přístroj a jeho obsluhu zevrubně popsal. 

Přítelkyně Belušová oznámila, že Slánsko má u dvou včelařů podezření na mor. Zatím to není potvrzeno klinicky, 

ale již měsíc - veterina postupuje pomalu. Byl popsán předpokládaný postup spočívající v prohlídkách, hledání 

klinických příznaků a případně dalších odběrech vzorků, než v případě potvrzení MVP dojde k vyhlášení 

ochranného pásma a následně dalších úkonům. 

Zprávy z Republikového výboru 

Dále přítelkyně Belušová poreferovala o zasedání Republikového výboru, který se koná již jen 2x ročně. 

Diskutovalo se o elektronické formě časopisu Včelařství. Návrh byl, že časopis bude k dispozici v obou verzích, 

přičemž kdo by chtěl jen elektronickou, měl by slevu na členském příspěvku. Tím se ale nesleduje původní účel 

ušetřit. Přítelkyně Belušová proto navrhla opačné řešení, aby si naopak něco připláceli ti, kdo chtějí i verzi 

papírovou. Odhlasováno to ale nebylo (pouze 2 hlasy pro). Elektronická verze při svých výhodách a zaručené 

budoucnosti aktuální potřeby většiny včelařů nesplňuje.  (Z kladenské organizace je cca 30 včelařů přihlášeno do 

portálu včelaře, jinak je to procentuálně daleko nižší číslo). Tím tedy svaz nic neušetří, ale naopak se bude zatím 

hradit jak papírová, tak elektronická verze.  

Následovalo téma sponzorských darů a následně reklam. Na informace o finančních darech a jejich způsobu 

čerpání  nemají údajně členové RV právo, což je paradoxní a dává to zbytečný prostor spekulacím.   

Rekonstrukce sídla svazu v Křemencové ulici probíhá, ale nikdy se de facto neodhlasovala. První a poslední 

hlasování v RV probíhalo o rekonstrukci 2 bytů a knihovny, nikoliv o havarijním stavu budovy. I nultá etapa 

rekonstrukce spočívající převážně ve vyklízení, bourání a průzkumech by měla probíhat transparentně, se 

zveřejněním skutečných nákladů. Na základě této úvodní informace proběhla diskuse, které se mimo přítelkyně 

Belušové účastnili zejména přátelé Kaliba, Bernášek a Červinka. Přítel Kaliba sdělil svůj pohled na celou věc z 

hlediska někoho, kdo se pohybuje ve stavebnictví a v projekci. Přítel Červinka se tázal, jestli měly stížnosti na 

stavební úřad nebo památkáře nějakou dohru nebo výsledek. Přítel Bernáška se jedná o neoprávněné nakládání 

se svěřenými prostředky. Dle přítelkyně Belušové nelze věci změnit, když většině na RV při hlasování nevadí.  

Přítelkyně Belušová dále popsala volbu doplňujícího člena kontrolní komise, kdy uchazeč  z jejího pohledu - 

nejlepší kvalifikací (ekonomika, stavebnictví) získal pouze 16 z 60 hlasů.    

Hledá se člen do komise svépomocného fondu.     

Pozvánka 

Chystá se Včelí den na Čabárně a to ve středu 1.5. od 13 hod. Budou soutěže pro děti, možná i dospělé, opékání 

buřtů, prezentace sublimátoru. Akce je místo schůze, která nebude. Všichni jsou srdečně vítáni. 

Přijímání   



Přijímal se nová člen Igor Macáš, ze Hřebče, který jsa 2. rok v důchodu začíná včelařit. Včely má od Karla 

Čermáka z Žiliny včetně vyšetření. Včelaří ve vlastnoručně vyráběném ležanu a chodí na kroužek. Přítel Macáš 

byl přijat, Pro 18, proti 0, zdrželi se 0 

Do diskuse se vyhodilo téma protirojové opatření. Už pomalu začíná kvést řepka, fenologické jistoty jsou 

relativizovány. Brzké kvetení je pro rostliny nevýhodou, protože včel není tak rychle dostatek.        

Přítelkyně Belušová poděkovala příteli Mílovi za akci se sklenicemi. Přítel Míla objednává 4 palety, měly by být v 

pátek.  

Zapsal přítel Jan Červený 


